

## إعلان

يسر الشركة العامة للمنتوجات الغذائية إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن أن تعلن عن توفر فرصة استثمارية للراغبين من الشركات أو المؤسسات الاقتصادية الأجنبية أو العربية أو العراقية المتخصصة والرصينة المصنعة أو وكلائها المعتمدون وليست وسيطة في مجال صناعة الألبان للمشاركة وفق المادة (٣/١٥) من قانون الشركات العامة رقم ٢٢ لسنة ١٩٩٧ لتحديث وتطوير (مصنع ألبان الموصل) في محافظة الموصل وزيادة طاقاته الإنتاجية وتنويع منتجاته بما يلائم احتياجات السوق المحلية.

وبالإمكان الحصول على الملف والشروط العامة للاستثمار وفق آلية التأهيل والتشغيل من قسم الاستثمار لقاء مبلغ قدره (-/٢٥٠٠٠٠) مائتان وخمسون ألف دينار غير قابل للرد ويتم تقديم العطاءات في مقر الشركة نهاية الدوام الرسمي ليوم الاثنين المصادف ٢٠١٨/١٢/٣ وبالإمكان مراجعة المصنع المذكور للاطلاع الموقفي على واقع المصنع المعلن وسيتم فتح العروض في الساعة العاشرة من صباح اليوم الذي يلي تاريخ الغلق أعلاه .

### الوثائق المطلوبة:-

١. تقديم تأمينات أولية مقدارها -/٢٢٣٣٥٠٠٠٠٠ (مائتان وثلاثة وعشرون وثلاثمائة وخمسون ألف دينار) بموجب خطاب ضمان صادر من مصرف معتمد من البنك المركزي .
٢. شهادة تسجيل الشركة مصدقة من قبل سفارة جمهورية العراق في البلد الذي صدرت منه .
٣. وثيقة الموقف المالي للشركة وملاءتها المالية من مصارف عالمية معتمدة ، مرفق بها الحسابات الختامية للسنوات الخمس الأخيرة ومصادق عليها من مكتب تدقيق معتمد .
٤. بيان عن الشركة وإرفاق صحيفة أعمالها (C.V.).
٥. الشركات الساندة وجنسياتها وصحيفة أعمالها (C.V.).
٦. المشاريع المماثلة التي قامت بها الشركة.
٧. براءة الذمة من الضريبة للسنة الأخيرة.

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة للمنتوجات الغذائية

[www.fisc.industry.gov.iq](http://www.fisc.industry.gov.iq)

## Announcement

The general company for food products/one of the affiliates of the Ministry Of Industry And Minerals is pleased to announce an investment opportunity in the field of Dairy production for willing specialized equable Iraqi, Arabic or foreigners economic companies and institutions manufacturers or their accredited agents but not intermediate to participate according to item NO: (15/3) from general companies law NO:22 for the year 1997 to rehabilitate and increase production capacity and variety of products Al-Mosul Dairy In Al-Mosul so as to meet the need of local market.

those who are willing to participate can collect investments file and general conditions according to Rehabilitations and Operation way , from investment department at our company premises against amount of (250000) two hundred and fifty thousand ) Iraqi dinar non refundable and submit offers at headquarter of the company till the end of the official working day of Monday 3/12/2018 .they may visit the factory to take a view of the production lines . offer will be opened at 10 a.m the day after the closing date above.

### Required Documents

- 1.submit preliminary BID BOND for the amount of 22335000000 /- (Two Hundred And Thirty-Two Million And Three Hundred And Thirty- Fife thousand Iraqi Dinars) according to L/G issued from bank accredited by Central Bank Of Iraq .
- 2.registration certificate legalized from the Iraqi embassy in the country which issue the certificate.
- 3.document of financial position of the company and financial company from reliable international bank attached with final accounts for the last five years authenticated by reliable auditing office .
- 4.profiiale of the company with its (C.V).
- 5.supporting technical companies and their nationalities and (C.V).
- 6.simillar projects which are accomplished by the company.
- 7.acquittance from income tax office for last year .

Ministry Of Industry And Minerals

The general Company For Food Products

[www.fisc .industry. gov.iq](http://www.fisc .industry. gov.iq)